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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

	

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani a Nemzeti Erőforrás
Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Mikor és hogyan akadályozza meg a kormány a vidéki kisiskolák és óvodá k
összevonását illetve bezárását? ”

címmel.

A kérdésre írásbeli választ kérek .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Fidesz-KDNP a 2010-es országgyűlési választási kampányában kiemelt ügyként ,

prioritásként kezelte a vidéki kisiskolák és óvodák ügyét . A későbbi kormánypártok ígérete az

volt, hogy nem lesz több iskolai- óvodai összevonás és bezárás, sőt, ahol csak lehet, újra

nyitják a szocialista kormány által bezárt iskolai intézményeket . Sajnálatos tény azonban ,

hogy 2011 tavaszán továbbra is folytatódnak vidéken az intézményi összevonások- és iskolai

bezárások, általában létszám- és forráshiányra hivatkozva. A kérdésem az, hogy valóban me g
kívánja-e állítani a kormány a vidéki kisiskolák és óvodák bezárását, vagy a korább i

ígéreteivel ellentétben hagyja (az előző kormányhoz hasonlóan), hogy ezeket az

intézményeket forrás- és gyermekszámra hivatkozva továbbra is bezárják ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . április 01 .
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